
PROJEKT KOMISJI SKARG, 

WNIOSKÓW I PETYCJI RMŻ

Projekt z dnia 11 października 2022 r

UCHWAŁA Nr ../21 

RADY MIASTA ŻYRARDOWA

z dnia..................................

w sprawie uznania wniosku za zasługujący na uwzględnienie

Na podstawie art. 18b ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 

(Dz. U. z 2022 r. poz. 559, 583, 1005 i 1561) w zw. z art. 242 § 1 ustawy z dnia 14 czerwca 

1960 r. - Kodeks postępowania administracyjnego (Dz. U. z 2022 r. poz. 2000) Rada Miasta 

Żyrardowa uchwala, co następuje:

§1-

Wniosek z dnia 12 sierpnia 2022 r. dotyczący sporządzenia projektu budowy ul. Kanałowej 

uznaje się za zasługujący na uwzględnienie.

§2.

Uzasadnienie dla sposobu rozpatrzenia wniosku stanowi załącznik do uchwały.

§3.
Zobowiązuje się Przewodniczącego Rady Miasta Żyrardowa do zawiadomienia 

wnioskodawcy o sposobie załatwienia wniosku.

§4.

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.

/



UZASADNIENIE

Zgodnie z art. 18b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz.U. 

z 2022 r. poz. 559, z późn. zm.), dalej jako: „ustawa”, rada gminy rozpatruje wnioski składane 

przez obywateli, w tym celu powołana została Komisja skarg, wniosków i petycji Rady 

Miasta Żyrardowa.

W dniu 28 września 2022 r. odbyło się posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji Rady Miasta Żyrardowa, która po przeprowadzeniu postępowania obejmującego 

ustalenie stanu faktycznego sprawy na podstawie dokumentów rekomenduje uznać wniosek 

dotyczący budowy ul. Kanałowej za zasługujący na uwzględnienie.

Podjęto dyskusję nad wnioskiem, rozważając, czy utwardzenie ulicy jest technicznie 

możliwe. Zwrócono uwagę, że złożone pismo jest wnioskiem o zabezpieczenie środków w 

budżecie Miasta, a także odwołano się do zawartej w skierowanym do Rady Miasta piśmie 

informacji o tym, że Samorząd Mieszkańców Nr 3 uczestniczył w spotkaniu z Zastępcą 

Prezydenta Miasta poświęconym sprawie ulicy Kanałowej. Podkreślono, że Samorząd 

Mieszkańców Nr 3 ujął wniosek o budowę przedmiotowej drogi we wnioskach do budżetu na 

rok 2023. Zaproponowano uznanie wniosku za zasadny z zastrzeżeniem, że jego realizacja 

uzależniona będzie od możliwości budżetowych.

Jednocześnie, komisja nadal podtrzymuje stanowisko o konieczności opracowania 

nowego programu budowy i przebudowy dróg, który ułatwiłby informowanie mieszkańców o 

kolejności planowanych inwestycji drogowych, oraz usprawniłby ich realizację. Obecnie 

czeka na budowę szereg ulic, które mają już wykonaną dokumentację projektową. Ponadto 

jest również bardzo dużo dróg gruntowych które wymagają utwardzenia i w związku z tym 

wciąż wpływają nowe wnioski.

W głosowaniu nad zasadnością wniosku członkowie komisji oddali 4 głosy „za”, przy 

braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”.
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